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 ПРОТОКОЛ 

 № 7 

 

На 22.04.2024 г. от 15:00 часа в зала 304 се проведе заседание на постоянната комисия „Бюджет 

и финанси“. 

 

На заседанието присъстваха: 

ИВАН ЙОНКОВ                    председател   

ТАТЯНА КИПРОВА             зам.-председател 
БОГОМИЛ ПЕТРОВ             член  
ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ             член 
СВЕТЛОЗАР НАЧЕВ            член 

СТОЯН СТОЯНОВ                член 

СУНАЙ САДЪК                     член 

 

На заседанието присъстваха още: Ася Аспарухова – председател на Общински съвет Шумен, г-
жа Десислава Петрова – заместник-кмет по „Бюджет и финанси“, г-н Николай Колев – зам.-кмет 
„Икономическо развитие”, г-жа Диляна Христова – началник на отдел БФ и ЧР; г-н Кирил Кирилов- 

мл. експерт „Капиталови разходи и инвестиции и договори по строителство”.  

 

Заседанието беше открито и ръководено от председателят на комисията г-н Иван Йонков. 
 

Г-жа Десислава Петрова – заместник-кмет по „Бюджет и финанси“ – „Инженер Йонков, аз 
като представител на общинска администрация мога ли да направя едно предложение? Тъй като сме 
внесли точка за определяне на експертна група или екип за Наредбата за местни данъци и такси, в 
частта за ТБО, въпросът е на 50 % бюджетен  и ако желаете да разгледате тази точка.“ 

 Г-н Иван Йонков – председател на ПК БФ – „Аз чух от колеги, които са минали през други 
комисии, че идеята възникнала там е в зала да се обсъжда този въпрос и там да се правят 
предложенията.“ 

Г-жа Ася Аспарухова – председател на Общински съвет Шумен – „Искам да кажа нещо по 
отношение на точка първа. В комисия по здравеопазване, вносителят заяви, че ще я оттегли. Точката 
се припокрива с 25-а точка.“ 

Г-жа Татяна Кипрова -  зам.-председател на ПК БФ –„Ама ние я нямаме тук, а т. 1 и т. 25 се 
припокриват. Няма да е лошо да ни запознаете със споразумението, което са направили с МБАЛ.“ 

Г-жа Ася Аспарухова – председател на Общински съвет Шумен – „По предложение на 
комисията може да я гледате и тогава ще се разгледа споразумението.“  

Г-н Иван Йонков – председател на ПК БФ – „Добре, нека да влезе 25 точка в дневния ред. Аз  
предлагам да разгледаме и една текуща докладна от инж. Надка Раденкова.“ 

 

  Със 7 гласа „за“, без „против“ и без „въздържали се“, комисията прие следния  
   

 

Д Н Е В Е Н  Р Е Д: 

 

I. Докладни записки за предстоящата сесия. 

1. Текущи промени по разхода в бюджета на Община Шумен за 2024 г., към 01.04.2024 г. - /т. 6 

от дневния ред на предстоящата сесия /; 

2. Одобряване от Общински съвет - Шумен на споразумение за съвместно управление между 
Община Шумен и „МБАЛ-Шумен“ АД, относно имот частна общинска собственост. - /т. 25 от 

дневния ред на предстоящата сесия/. 
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II. Текущи докладни записки. 

1. Докладна записка с рег. № 61-02-154/15.04.2024 г. от инж. Надка Раденкова -председател на 
Настоятелството на НЧ „Напредък-1869“ гр. Шумен. 
 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА 

Докладни записки за предстоящата сесия. 
 

1. Текущи промени по разхода в бюджета на Община Шумен за 2024 г., към 01.04.2024 г./т. 6 от 

дневния ред на предстоящата сесия/. 

Г-н Иван Йонков представи докладната записка и даде думата за разяснения, мнения и 

становища. 
Г-жа Десислава Петрова – заместник-кмет по „Бюджет и финанси“ направи подробни разяснения 

по текста от докладната записка, като акцентира на основните моменти в нея. 
Г-н Иван Йонков – председател на ПК БФ – „Доколкото си спомням още на представянето на 

бюджета стана въпрос, че се налага реконструкция на един водопровод по „Ришки проход“. Мисля, че 
за него става въпрос, но той тогава не беше остойностен и разписан в бюджета. За него разбирам, но 
за останалите неща ми се струва, че трябва ръководителите на общинските структури по-добре да си 

планират нещата.“ 

Г-жа Десислава Петрова – заместник-кмет по „Бюджет и финанси“ – „Няма как, когато 
има нови нормативни изисквания.“ 

Г-н Иван Йонков – председател на ПК БФ – „Обикновено са изкушени управителите на 
общински предприятия пък и други, текущо след бюджета да започват да се сещат за необходимости.“ 

Г-жа Десислава Петрова – заместник-кмет по „Бюджет и финанси“ – „Не е добре, съгласна 
съм.“ 

Г-жа Татяна Кипрова -  зам.-председател на ПК БФ –„Нямаме въпроси. Ще се съгласим с 
докладната. Няма фрапиращи суми, това са си необходимости. Възхитена съм, трябва да предадете на 
целия екип на ОП ОЖИ и ОП „Чистота“, че тази година ми прави едно страхотно чувство на 
удовлетвореност, че живея в гр. Шумен. Градът ни е и украсен, и чист два пъти повече от миналата 
година. Определено се вижда, че хората работят, че има инициатива.“ 

Г-н Иван Йонков – председател на ПК БФ – „Аз също искам да похваля ОП „Строителство и 

благоустройство“. Преди 20 дни подадох сигнал на 112 и до телефона за сигнали към Общината, и на 
сесията ще благодаря, че много бързо строителното предприятие направи ремонт на 6 панела пред 
ДКТ, които тежат по 200 кг. и там щяха да паднат върху някой. Искам да ги похваля за бързата 
реакция.“ 

Няма други желаещи да вземат отношение по разглежданата точка. Членовете на комисията 
пристъпиха към гласуване на проекта за решение предложен в докладната записка.  

 

Гласуване по  т. 6 от дневния ред на предстоящата сесия :  

Със 7 гласа „за“,  без „против“ и без „въздържали се“ - комисията подкрепя 
решението в докладната записка. 

 
2. Одобряване от Общински съвет - Шумен на споразумение за съвместно управление между 

Община Шумен и „МБАЛ-Шумен“ АД, относно имот частна общинска собственост. - /т. 25 от 

дневния ред на предстоящата сесия /. 
Г-н Иван Йонков представи докладната записка и даде думата за разяснения, мнения и 

становища. 
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Г-н Николай Колев – зам.-кмет „Икономическо развитие” направи подробни разяснения по 
текста от докладната записка и предложеното споразумение, като акцентира на основните моменти в 
тях. 

Г-жа Татяна Кипрова -  зам.-председател на ПК БФ –„Бих похвалила екипът, който е работил 
по споразумението, защото то е много коректно, бързо и изчистено. Ясно са конкретизирани 
задълженията на двете страни и поради тази причина „Възраждане“ оттеглиха точка 1. Парцелът си е 
общински, бариерата е уредена, почистването също и всички приходи влизат след втория час към 

МБАЛ, тъй като те ще поддържат градината. Това е изяснено.“ 

Г-н Николай Колев – зам.-кмет „Икономическо развитие” – „Остава въпросът с изготвянето 
на ГЕН план от страна на Общината.“ 

Г-жа Татяна Кипрова -  зам.-председател на ПК БФ –„Поздравления. На двете предходни 

комисии бяхме възхитени, че много бързо сте реагирали. Похвално е.“ 

Г-жа Ася Аспарухова – председател на Общински съвет Шумен – „Аз и на здравна комисия 
казах своите аргументи, и на икономическа също. В т.2.3. е написано: „с времетраене до 2 часа 
еднократно на ден“. С тази дума „еднократно“ на практика почти на 99 % хората няма да могат да се 
възползват от това време 2 часа, което е дадено на ден. Предложението ми е беше в посока да бъде : „2 

часа на ден“. На здравна комисия д-р Костов не присъства, но на икономическа комисия се съгласи с 
тази корекция. Това беше моето предложение, а г-н Данчев формулира предложението ако не се лъжа, 
г-н Садък да ме поправи ако греша: „не по-малко от 2 часа“. Това е.“ 

Г-н Иван Йонков – председател на ПК БФ – „Надявам се главният ни архитект да се включи 

много активно в ГЕН плана. Аз ще ви кажа от личния си опит, че 100 % зависи доколко ще бъде 
адекватен на сегашното състояние, като начин на ползване на целия терен и бъдещи намерения на тези, 
които го ползват, като собственост и на Общината, от това да се изясни всичко. Започвайки от 
собствеността, минавайки през бъдещите намеренията и т.н. ГЕН планът е нещо, което отразява и 

фиксира съществуващо положение и намерение. Той урегулира настоящи и бъдещи отношения между 
собственици на един и същ терен. Усилието според мен трябва да бъдат хвърлени в заданието какво 
точно искаме. Самият ГЕН план много лесно един архитект ще го направи ако има ясно задание. Ако 
няма, ГЕН планът остава една формалност. Голямата работа е в проучването на всичко съществуващо 
в момента. Аз бих ви препоръчал да направите едно геодезическо заснемане на терена. Теренът не е 
равнинен, там се предвиждат строителства и т.н., това има значение.“ 

Г-н Николай Колев – зам.-кмет „Икономическо развитие” – „Оглед на сгради също правим, 

защото има такива, които не би трябвало да се разрушават.“ 

Г-н Иван Йонков – председател на ПК БФ – „Всичко.“ 

Г-жа Ася Аспарухова – председател на Общински съвет Шумен – „За информация на 
комисията по молба на д-р Костов, тъй като е необходимо време, за да може да организира всички 

поети ангажименти по споразумението, предложихме корекция на т. 2 от проекта за решение:„ .Възлага 
на  Кмета на община Шумен да подпише споразумение за съвместно управление в срок до 2 месеца, 
считано от влизане в сила на решението на Общинския съвет.“  Малко по-нагоре е написано, че влиза 
в сила от датата на подписването.“ 

Г-н Иван Йонков – председател на ПК БФ – „Такъв запис е неясен и неангажиращ: „от датата 
на подписването“. В такъв случай двете страни остава когато искат, тогава да го подпишат. Ако ние 
ангажираме кмета до 2 месеца, аз съм „за“ такъв вариант.“ 

Г-жа Ася Аспарухова – председател на Общински съвет Шумен – „В този двумесечен срок по 
силата на нашето решение той ще си инициира вече, и когото инициира подготвителните действия ще 
си сключи в срок до два месеца споразумението. Затова иска срок, за да бъде точно и ясно.“ 

 Г-н Иван Йонков – председател на ПК БФ – „Предполагам, че ще се приеме от Общинският 
съвет такава промяна.“  

Няма други желаещи да вземат отношение по разглежданата точка. Членовете на комисията 
пристъпиха към гласуване на проекта за решение предложен в докладната записка.  
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Гласуване по  т. 25 от дневния ред на предстоящата сесия:  

Със 7 гласа „за“, без „против“ и  без „въздържали се“ - комисията подкрепя решението 

от докладната записка. 
 

ПО ТОЧКА ВТОРА 

Текущи докладни записки. 

 

1. Докладна записка с рег. № 61-02-154/15.04.2024 г. от инж. Надка Раденкова -председател на 
Настоятелството на НЧ „Напредък-1869“ гр. Шумен. 

Г-н Иван Йонков представи докладната записка и даде думата за мнения и становища. Няма 
желаещи да вземат отношение по разглежданата точка. 

 

Гласуване:  

Със 7 „за“, без „против“ и  без „въздържали се“ - комисията насочва към общинска 

администрация за становище.  
 

 

  Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито в 15.30 часа.  

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: /п/ 
                                /Иван Йонков/ 

 

 

 

ПРОТОКОЛИСТ: /п/ 
      /София Язаджи/ 


